
Zápis z 9. zasedání Akademického senátu DFJP ve volebním období 2021–2024, 

konaného 14. prosince 2022 od 12.30 hod. v zasedací místnosti děkanátu DFJP (DA-01016) 

Přítomni:  Ing. Roman Hruška, Ph.D., Ing. Jan Chocholáč, Ph.D., Ing. Pavel Lopour, Ph.D., 
Ing. Tomáš Michálek, Ph.D., Ing. Jiří Nožička, Ph.D., Ing. Jan Pokorný, Ph.D., 
Ing. Petr Vnenk, Ph.D., Natálie Parlagi 

Omluveni:  Ing. Aleš Hába, Ph.D., Ing. Petr Nachtigall, Ph.D., Ing. Monika Skalská, Ph.D., 

Bc. Adam Bílek, Ing. Jiří Šlapák, Ing. Petr Šohajek, Ing. Šárka Vančurová 

Hosté:  doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D., doc. Ing. Ladislav Řoutil, Ph.D., Ing. Michaela 

Ledvinová, Ph.D., doc. Ing. Jiří Křupka, PhD., Ing. Lucie Tucauerová 

Program zasedání: 

1. Zahájení, schválení skrutátorů. 
2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP. 
3. Dodatek č. 1 ke směrnici č. 14/2022 DFJP „Pravidla pro přijímací řízení do 

1. ročníku magisterského studijního programu Railway Vehicles vyučovaného 
v anglickém jazyce pro akademický rok 2023/2024“. 

4. Dodatek č. 1 ke směrnici č. 15/2022 DFJP „Pravidla pro přijímací řízení do 
1. ročníku magisterského studijního programu Transport Operations Manage-
ment vyučovaného v anglickém jazyce pro akademický rok 2023/2024“. 

5. Různé. 
6. Závěr. 

1. Zahájení, schválení skrutátorů. 
Předseda AS DFJP, dr. Michálek, zahájil zasedání ve 12.33 hodin a přivítal přítomné. 

V době zahájení zasedání bylo přítomno 8 senátorů. Předseda AS DFJP navrhl skrutátory pro 
toto zasedání: Ing. Jiří Nožička, Ph.D., a Ing. Jan Pokorný, Ph.D. Hlasování se zúčastnilo všech 
8 přítomných senátorů, kteří se jednomyslně vyslovili pro návrh. Navržení skrutátoři tak byli 
schváleni. 

Hlasování: pro 8; proti 0; zdržel se 0. 

2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP. 
Předseda AS DFJP seznámil přítomné s navrženým programem zasedání. Dále uvedl, že 

dne 8. 12. 2022 obdržel od vedení fakulty dodatečně k projednání Plán realizace Strategického 
záměru DFJP pro rok 2023, který byl dne 7. 12. 2022 projednán Vědeckou radou DFJP. Protože 
byl tento materiál předložen po uplynutí lhůty pro předkládání materiálů, je na zvážení senátu, 
zda příslušný bod do programu zařadí. Jelikož však senátoři obdrželi pracovní verzi dokumentu 
již v předstihu, doporučil předseda AS DFJP zařazení příslušného bodu do programu zasedání. 
K tomuto návrhu nikdo nevznesl žádné připomínky; předseda AS DFJP tak dal hlasovat o upra-
veném programu zasedání: 

1. Zahájení, schválení skrutátorů. 
2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP. 
3. Dodatek č. 1 ke směrnici č. 14/2022 DFJP „Pravidla pro přijímací řízení do 

1. ročníku magisterského studijního programu Railway Vehicles vyučovaného 
v anglickém jazyce pro akademický rok 2023/2024“. 



4. Dodatek č. 1 ke směrnici č. 15/2022 DFJP „Pravidla pro přijímací řízení do 
1. ročníku magisterského studijního programu Transport Operations Mana-
gement vyučovaného v anglickém jazyce pro akademický rok 2023/2024“. 

5. Plán realizace Strategického záměru DFJP pro rok 2023. 
6. Různé. 
7. Závěr. 

Hlasování se účastnilo všech 8 přítomných senátorů, kteří se jednomyslně vyslovili pro 
návrh. Upravený program zasedání tak byl schválen. 

Usnesení 2022/05/01:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil upravený program 
zasedání Akademického senátu Dopravní fakulty Jana Pernera konaného dne 14. 12. 2022 
od 12.30 hodin. 

Hlasování: pro 8; proti 0; zdržel se 0. 

3. Dodatek č. 1 ke směrnici č. 14/2022 DFJP „Pravidla pro přijímací řízení do 1. ročníku 
magisterského studijního programu Railway Vehicles vyučovaného v anglickém 
jazyce pro akademický rok 2023/2024“. 
Proděkanka Ledvinová představila návrh dodatku a vysvětlila motivaci k zavedení změn 

(možnost neotevřít studijní program v případě velmi nízkého počtu přijatých). K předkládané-
mu materiálu se vyjádřil předseda Legislativní komise AS DFJP, Ing. Vnenk, který uvedl, že 
připomínky komise legislativně-technického rázu byly vypořádány v průběhu projednávání 
dodatků, že komise požaduje opravit datum nabytí účinnosti dodatku na 1. 1. 2023 a že komise 
materiál doporučuje ke schválení. Dále se k materiálu vyjádřil předseda Pedagogické komise 
AS DFJP, dr. Chocholáč, který shrnul připomínky komise a doporučení, aby požadavky směrnice 
byly srozumitelně komunikovány směrem k potenciálním uchazečům. Připomínky k materiálu 
byly dále diskutovány v rámci diskuse, do níž se zapojili dr. Ledvinová, dr. Nožička, Ing. Vnenk 
a dr. Michálek. Následovalo hlasování o návrhu usnesení, pro který se vyslovili všichni přítomní 
senátoři; návrh usnesení byl tedy přijat. 

Usnesení 2022/05/02:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil dodatek č. 1 ke směr-
nici č. 14/2022 DFJP „Pravidla pro přijímací řízení do 1. ročníku magisterského studijního pro-
gramu Railway Vehicles vyučovaného v anglickém jazyce pro akademický rok 2023/2024“ 
s tím, že účinnost dodatku bude od 1. 1. 2023. 

Hlasování: pro 8; proti 0; zdržel se 0. 

4. Dodatek č. 1 ke směrnici č. 15/2022 DFJP „Pravidla pro přijímací řízení do 1. ročníku 
magisterského studijního programu Transport Operations Management 
vyučovaného v anglickém jazyce pro akademický rok 2023/2024“. 
Proděkanka Ledvinová krátce představila druhý předkládaný dodatek. Protože jde 

o materiál zcela analogický k dodatku projednávanému v rámci bodu 3, vztahují se závěry a 
doporučení legislativní a pedagogické komise i k tomuto dodatku. Jelikož k dodatku nebyly 
vzneseny žádné další připomínky, dal předseda hlasovat o návrhu usnesení, pro který se vyslo-
vili všichni přítomní senátoři; návrh usnesení byl tedy přijat. 

Usnesení 2022/05/03:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil dodatek č. 1 ke směr-
nici č. 15/2022 DFJP „Pravidla pro přijímací řízení do 1. ročníku magisterského studijního 



programu Transport Operations Management vyučovaného v anglickém jazyce pro akade-
mický rok 2023/2024“ s tím, že účinnost dodatku bude od 1. 1. 2023. 

Hlasování: pro 8; proti 0; zdržel se 0. 

5. Plán realizace Strategického záměru DFJP pro rok 2023. 
Děkan představil předkládaný materiál a shrnul priority fakulty pro další období (snižo-

vání studijní neúspěšnosti, výuka v anglickojazyčných studijních programech, zvyšování počtu 
studentů v magisterských studijních programech, získávání projektů vědy a výzkumu, inter-
nacionalizace, infrastruktura). K dokumentu proběhla diskuse, která se týkala zejména vzdělá-
vací činnosti a zpětné vazby a do níž se zapojili dr. Nožička, dr. Chocholáč, děkan, dr. Hruška, 
doc. Křupka a dr. Michálek. Následovalo hlasování o návrhu usnesení, pro který se vyslovili 
všichni přítomní senátoři; návrh usnesení byl tedy přijat. 

Usnesení 2022/05/04:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil Plán realizace Strate-
gického záměru DFJP pro rok 2023. 

Hlasování: pro 8; proti 0; zdržel se 0. 

13.12 – odchází senátorka, sl. Parlagi. 

13.14 – odchází senátor, dr. Pokorný. 

6. Různé. 
Předseda AS DFJP vyzval členy dílčí volební komise, aby shrnuli průběh voleb do AS 

UPCE ve volebním celku DFJP. Dr. Chocholáč a dr. Nožička uvedli, že volby proběhly bez kom-

plikací, že nebyly zaznamenány žádné stížnosti na průběh voleb a že výsledky voleb ve voleb-

ním celku DFJP již byly zveřejněny. Proběhla krátká diskuse k nízkému počtu kandidátů, zejmé-

na v řadách akademických pracovníků. Předseda AS DFJP poděkoval členům dílčí volební komi-

se za zorganizování voleb na DFJP. 

7. Závěr. 
Předseda AS DFJP poděkoval přítomným za účast a zasedání ve 13.33 hodin ukončil. 

Zapsal: Tomáš Michálek 


